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Hoe kan het dat de Geestbrugweg als tracé is toegevoegd door andere gemeenten, terwijl in 
2008 al is gezegd dat een lightrail/tram door de Geestbrugweg eigenlijk niet haalbaar is?

- Hoe zit het nu precies met de betrokkenheid van de gemeente Rijswijk? Waar hebben we 
wel of niet iets over te zeggen? 

Op welke punten zijn we bevoegd gezag, bijvoorbeeld als het gaat om de MER-procedures?

- Wat is de inzet van het huidige college in dit traject richting Den Haag, Leidschendam en de 
andere partijen van de MIRT-verkenning?

- Hoe verhoudt een lightrail zich tot de plannen van het college voor de herinrichting van de 
Geestbrugweg, inclusief kruispunt met Herenstraat? 

Worden we daarin niet volledig voor het blok gezet als er toch 200x een lightrail doorheen 
komt rijden, want hoe kan het daar dan überhaupt nog veilig worden? 

En gaan we bij de herinrichting ook zelf als gemeente nog onderzoeken uitvoeren naar 
verkeersveiligheid, verkeersdrukte, geluid, etc op basis van verschillende varianten voor die 
herinrichting?

- In hoeverre kan er iets gezegd worden over mogelijke onderzoeken naar andere tracés dan 
de Geestbrugweg?

Als gemeente zelf bij herhaling aangeeft dat de Geestbrugweg onveilig en dat de 
mogelijkheden erg beperkt zijn omdat het profiel erg smal, is waarom heeft zij zich dan niet 
verzet tegen HOV tracé over GBW?

Waarom ook niet onderzoek naar aansluiting over Neherkade die verlichting van 
Rijswijkseplein geeft en verbinding met Centraal

Is het mogelijk om de bewoners zo snel mogelijk vanuit de gemeente Rijswijk te informeren 
over al deze punten (betrokkenheid & inzet Rijswijk, status van de huidige plannen, 
onderwerpen/criteria van de onderzoeken, eventuele andere tracés die nog bekeken kunnen 
worden, relatie met herinrichting van de Geestbrugweg etc)?

Zodat de gemeente Rijswijk kan laten zien dat het weer het heft in handen neemt, in plaats 
van dat bewoners telkens door andere gemeenten overvallen worden.

En hoe gaat het college ervoor zorgen dat de inwoners van nu af aan beter betrokken 
worden en dat we niet straks alsnog verrast worden door een onomkeerbaar besluit over het 
tracé Geestbrugweg? 
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